

The Transfiguration School Summer Institute 2017 29 Mott Street, New York, NY 10013

The Transfiguration School Summer Institute for students entering Grade K-7 is an exciting 6 week program of intensive studies designed to support the development of higher level and creative thinking through problem solving in Mathematics, observation and experimentation in Science, analysis and criticism in Literature and creative expression in writing, art and music. It is an excellent bridge from June to September during which students are introduced to the Common Core Standards for their next grade level.

Program Date: July 5th – August 11th (Monday-Friday)
Time: 8:30am-3:00pm daily for Grade 1-7 with an afterschool extension if needed.
Note: The Kindergarten is an extended day program from 8:30am to 6:00pm.
Free breakfast & lunch: 7:30am-8:15am daily and 11:30am-12:45pm daily
Staff: Our teachers are experienced, qualified and New York State certified. Classroom assistants are former Transfiguration High School seniors or college students who volunteer for the Summer Institute.

Program: (8:30am-3:00pm)

Mathematics: The application of mathematical principles and problem solving strategies to develop mathematical reasoning aligned to the Common Core Standards.

Technology: Computer Coding for Grade 6-7. Web design for Grade 4-5.

Science: In depth examination of essential science concepts through practical experiences and experimentation.

Literature: A close study of fiction and nonfiction text material to develop deeper comprehension and critical analysis required by the Common Core Standards.

Writing: Encouraging the creative expression of ideas with grounding in the fundamentals of good writing.

Art: Enabling students to creatively express their ideas and recreate the world around them through the use of a wide variety of materials; integrating history and culture into their own artistic expression. This program culminates in an Art Exhibition of students' work during the final week.

Music and Movement: Teaching basic music and choreographic skills through singing, reading, making music and movement. Students participate in a concert at the end of the program.

Physical Fitness: Supervised physical activities in Columbus Park during lunch recess (12:00-12:45) and afternoon recess (3:15-3:45) daily.

Educational Trips: Students participate three educational trips that reinforce literacy, art and science.

TRANSFIGURATION
SCHOOL

NATIONAL BLUE RIBBON SCHOOL 2011



Program Electives:(3:00pm-5:45pm)

Art: students work on individual projects for the Art Exhibition (K-7)

Music and Movement: teaching basic music and choreographic skills through singing, drumming, reading, making music and movement (K-7)

Chess: practicing logical thinking and strategizing; learning patience and persistence (4-7)

Chinese Culture & Yoga: folklores, inventions, celebrations (K only)

Piano, Ballet & Chinese dance and swimming are Kindergarten electives offered for an additional cost.

Cost: ALL FEES ARE NON-REFUNDABLE.

The cost for the Summer Institute is \$ 1020.00 per child for 8:30am-3:00pm.

The cost for the After School Extension Program is \$375.00 per child for 3:00-6:00pm.

Applications for Transfiguration School students will be on a first come, first served basis until **Friday, March 17, 2017.** After that date, registration will be opened to the community. Please register your child early. Applications must include a **\$700.00 non-refundable deposit** to ensure a place for your child in the program.

Please Note: Payments are to be made by check at the school office payable to **Transfiguration School.** The balance of tuition will be due by **Friday, May 19, 2017.**

Patrick Taharally, EdD
Principal

William Fager
Summer Institute Program Director

TRANSFIGURATION SCHOOL SUMMER INSTITUTE 2017 REGISTRATION FORM

Child's Name _____ Sex _____

School _____ Grade Completed as of June 2017 _____

Home Address _____ Home Phone _____

City, State, Zip _____ Cell/Business Phone _____

Child's Date of Birth _____ Child's Age _____

Siblings attending: Name _____ Grade _____

Father's Name _____ E-mail _____ Cell Phone _____

Mother's Name _____ E-mail _____ Cell Phone _____

Guardian's Name _____ Relationship _____

E-mail _____ Cell Phone _____

I would like my child enrolled in the AFTERSCHOOL PROGRAM YES NO

Parent/Guardian Signature _____ Date _____



TRANSFIGURATION
SCHOOL

NATIONAL BLUE RIBBON SCHOOL 2011

2017 年顯聖容學校暑期學院 華埠勿街 29 號

顯聖容學校暑期學院是一項為幼稚園至七年級學生而設的令人振奮的 6 個星期密集課程，目的是通過數學的問題解答，科學的觀察與實驗，文學的分析與批評，寫作，藝術與音樂等的創意表達，去協助把創見性的思維提升到更高層次。這就是六月至九月期間中把學生引介入下學期共同核心教學標準學習的最好的橋渡機會。

課程日期： 7 月 5 日至 8 月 11 日（星期一至星期五）
時間： 一至七年級每天早上 8:30 至下午 3:00，如需要可參加課後班
注： 幼兒園班是每天延長課程早上 8:30 至下午 6:00
免費早餐和午餐： 每天早上 7:30 至 8:15 和每天早上 11:30 至下午 12:45
教員： 所有教師都是經驗豐富，合格的紐約州執照教師。暑期班教師助理是高三學生或大學生，他們都是前顯聖容學校學生，在暑期班當義工。

課程包括（早上 8:30 – 下午 3:00）

數學：針對共同核心教學標準，應用數學原理與問題解決策略，寄目於數學推理能力的發展。

技術：六七年級學習電腦編程，四五年級學習網頁設計。

科學：通過實踐經驗與實驗，深入探討基本科學概念。

文學：按照共同核心教學要求深入研讀小說和非小說的文字材料從而開發更深層次的理解和分析能力。

寫作：鼓勵創設性的意念表達，鞏固對優良寫作的基本掌握。

藝術：使學生能有創見地表達意念，能使用廣泛材料重塑他們周圍的環境，在他們自己的藝術表達中揉合歷史與文化。學生的課程創作品將會在暑期學院最後星期內舉行藝術展覽會中展出。

音樂：通過唱歌，朗誦與製造音樂，教導基本的音樂技術。學生將會在暑期班後期參加音樂會表演。

體育：每天午餐后休息時間（12:00 – 12:45）和下午休息時間（3:15 – 3:45）會在老師的帶領和監督下在哥倫布公園進行體育活動。

教育性旅行：學生參加三次會幫助他們加強文學，藝術和科學方面學習的教育性旅行。



TRANSFIGURATION
SCHOOL

NATIONAL BLUE RIBBON SCHOOL 2011

課後班提供課程包括（下午 3:00 – 下午 5:45）

藝術：學生個人創作品將會在藝術展覽會中展出(幼稚園至七年級)

音樂：通過唱歌, 打鼓, 朗誦與製造音樂, 教導基本的音樂技術(幼稚園至七年級)

象棋：練習邏輯的思考和戰略技術, 學習耐心和堅持意向(四至七年級)

中國文化課和瑜伽課：民間傳說, 發明, 慶祝活動 (僅對幼稚園開放)

鋼琴, 芭蕾舞, 中國舞和游泳班都是需要支付額外費用的幼兒園選修課程。

費用：所有費用都不退還

暑期學院从上午 8:30 至下午 3:00 每位學生學費 \$1020.00。

課後班从下午 3:00 至 6: 00 每位學生加收學費 \$375.00。

現即開始先報先得接受報名直止 2017 年 3 月 17 日星期五。3 月 17 日後則公開給公眾報名。請交回填妥註冊表格及附交 \$700.00 不能退還的留位費, 為你的孩子保留學位。

請注意：所有支票抬頭收款人請寫 TRANSFIGURATION SCHOOL 交回學校辦公室。請在 2017 年 5 月 19 日星期五前繳交暑期學院學費餘數。

校長

PATRICK TAHARALLY

暑期學院計劃總監

WILLIAM FAGER

謹啟

2017 年顯聖容學校暑期學院註冊表格

學生姓名：_____ 性別：_____

學校名字：_____ 2017 年六月級別：_____

地址：_____ 家居電話：_____

州, 城市, 郵編：_____ 手提/工作電話：_____

學生出生日期：_____ 學生年齡：_____

任讀兄弟姐妹姓名：_____ 級別：_____

父親姓名：_____ 電郵：_____ 手提電話：_____

母親姓名：_____ 電郵：_____ 手提電話：_____

監護人姓名：_____ 關係：_____

電郵：_____ 手提電話：_____

參加課後班 願意 _____ 不願意 _____

家長/監護人簽名：_____ 日期：_____



TRANSFIGURATION
SCHOOL

NATIONAL BLUE RIBBON SCHOOL 2011